
 
Aabenraa Brass Band 
Bestyrelsesmøde tirsdag den 25. september 2012 kl. 19.30 

 
Sted: Martin Nørgaard, Industrivej 4, 6200 Aabenraa 

 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra mandag den 3. september 2012 
 

Referatet blev godkendt uden rettelser. 
 

2. Økonomi v/ Christian 
 
Orkesteret har en sund økonomi. 
 

 
3. Evaluering Panbo høstkoncert 

 
Koncertforløbet var virkelig godt. Og et glad publikum der sammen med Panbo 
havde en dejlig eftermiddag. 

 
4. Evaluering Schlema 

 
a. Økonomi   

Christian fremlagde foreløbig regnskab. Og dette ser fint ud. 
 
 

5. Brass lørdag inden nytårskoncert 
 

a. Dato og sted 
Den 10. november på Høje Kolstrup Skole, hvis det kan lade sig gøre. 

b. Program 
Numre til nytårskoncerten. 

 
6. Opdatering af arrangementskalender 

 
a. Julekoncerter 

Dette bliver d. 1. December på plejehjem. 
Den 20. december er der koncert med juleafslutning på sygehuset. 
Den ? er der kirke koncert med lille orkester. Dette står LH for. 
 

b. Nytårskoncert 
13. januar er det i Aabenraa 
Vi afventer svar fra Nustrup. Dette undersøger Joan. 
Der bliver muligvis en ekstra nytårs koncert i Aabenraa. Her afventer vi svar fra 
LH. 
 

c. Forårskoncert 
 
Dette er den 21 April i Sønderjyllandshallen.  
Vi skal ud i god tid med pressemeddelelser. 
Der skal nedsættes et PR-udvalg. MN kontakter Erik Boysen. 
IT udstyr m.m ordner Gunnar. 
Der arbejdes med at finde en konfrencier. Dette tager Joan sig af. 

 
7. Indspilning af ”Aabenraa March” 

 
Vi prøver at få dette til at passe med forårskoncerten og vil se om dette muligvis 
kan lade sig gøre enten om torsdagen eller om lørdagen. 
Indspilningen bliver med Erik Kjær som dirigent. 
Dette skal vi følge op på i det tidlige forår. 

 



8. Nodeudvalg v/ Gunnar 
 
Der arbejdes på højtryk i nodeudvalget og de er ved at have det meste på plads. 
Vores nye dirigent har i sammenarbejde med nodeudvalget gået programmet 
igennem. 

 
 

9. Gennemgang/fordeling af faste opgaver 
 

Opgaverne er blevet delt ud blandt bestyrelsen og Gunnar er gået i gang med at 
søge div. fonde. 
 

10. Næste møde 
 
Næste møde er d. 7/11 og bestyrelsen vil fremover afholde bestyrelsesmøde den 
første onsdag i hver måned. 

 
11. Eventuelt 

 
Der er sat gang i reklamen på traileren hvor der kommer nye sponsorer på 
sammen med nuværende. Dette bliver der sat gang i sammen med Hottryk. 
Dette ordner Gunnar. 

 Bestyrelsen efterlyser ideer og forslag fra medlemmerne vedr. koncerter og andre  
 ting som man ønsker bestyrelsen skal arbejde med. 
 
 Man var i bestyrelsen enig i at man ser glædende frem til at arbejde for/med  
 orkesteret i fremtiden. Og bestyrelsen er enig i at beskederne skal ud til vore  
 medlemmer så hurtig dette kan lade sig gøre. 
  
 Der er taget kontakt til Jørgen Brodersen og Jeppe vedr. modernisering af vores  
 hjemmeside. Dette tager MN sig af sammen med disse 2. 
 


